

RADIO ENFER

A RADIO YOU OUGHT TO SEE!

RADIO ENFER

Friendly characters with teen spirit...
Amusing situations... Light confrontations!
Guaranteed family entertainment !!!



RADIO ENFER

THE SITCOM FOR TEENAGERS!

52 x 28:30 already available • 26 more due December '97
(Preview copies in French only)



TÉLÉ-ACTION

Distribution **CINÉ TÉLÉ ACTION** Inc.

1324 Ste. Catherine E., Montréal (Québec) Canada H2L 2H5

RADIO ENFER

UNE RADIO À VOIR! / A RADIO YOU OUGHT TO SEE!!!

Producteur/Producer **Claudio LUCA**
Réalisateur/Director **François JOBIN**
Droits/Rights **Monde entier/Worldwide**
Disponibilité/Availability **52x28:30**
Série continue/Ongoing series...

SYNOPSIS

L'action se déroule dans une polyvalente quelque part au Québec. Quatre jeunes du secondaire, issus de milieux familiaux différents, se retrouvent à la direction de la radio étudiante de leur école.

En plus d'assurer le bon fonctionnement de la radio, ces ados devront faire de leur mieux pour mener de front leur vie académique, familiale et sociale.

Leur entente ne va pas sans heurts, l'incompatibilité des caractères rendant la cohabitation électrique, voire même explosive. Cela provoquera des scènes à haut potentiel humoristique, basées autant sur le comique des situations que sur le "clash" des personnalités.

Malgré leurs différences et leurs différends, nos quatre protagonistes finiront par tisser entre eux des liens d'amitié et développer une grande solidarité pour affronter le monde extérieur.

DISPONIBLE POUR LE MONDE ENTIER

The action takes place in a high school somewhere in the province of Québec.

Four secondary level students from various backgrounds team together to run their school radio station. On top of running the station, these students will also have to deal with their family, academic and social life.

Their collaboration will not always be so easy as their different personalities make living together quite electric, humorous and full of surprises.

Notwithstanding their differences, our four protagonists will end up becoming friends and developing sympathetic feelings towards one another.

WORLDWIDE AVAILABILITY
(Screening cassettes in French only)

DISTRIBUTION CINÉ TÉLÉ ACTION INC.

Contact: Michelle Stratford

1324, Ste-Catherine E., Montréal (Québec) CANADA H2L 2H5
Tél.: (514) 524 1118 Fax: (514) 524 2041 E.mail: distcta@cam.org

TÉLÉ·ACTION